
Actualiteitsvraag 4 
 
 
Onderwerp:  Intentieverklaringen HOED 
 
De heer Linnekamp stelt namens de fractie VVD de volgende vragen: 
 
 
Inleiding: 
 
Door berichtgeving in het NHD van 17 januari 2023 (“Huisartsen in Avenhorn, Berkhout, Spierdijk en 
Ursem betreuren nieuwe vertraging Huisartsen Onder Een Dak”) ontstaat de indruk dat de 
‘Intentieverklaringen’ met alle betrokken partijen nog niet zijn getekend. Zo wordt huisarts mw. 
Lüchinger geciteerd: “…tenminste als dit najaar niet blijkt dat we nog langer moeten wachten dan tot 
2025. Dan ga ik me beraden, overal zit men te springen om huisartsen”. 
 
In het vierde punt van het dictum van de op 30 mei 2022 raadsbreed aangenomen motie ‘HOED OP DE 
DWINGEL’, wordt het college gevraagd: 
“In goede en nauwe samenwerking met het HOED initiatief op een zo kort mogelijke termijn een 
intentieverklaring op te stellen met de beoogde gebruikers van het HOED initiatief waarin de 
gezamenlijke ambities en wederzijdse verwachtingen worden weergegeven en waarmee de basis wordt 
gelegd voor een gezonde en duurzame samenwerking tussen de beoogde gebruikers en de gemeente 
Koggenland, waarin onder andere een commitment wordt opgenomen aangaande het vestigen op de 
locatie voor ten minste 10 jaar.. 
 
 
Vragen: 
 

1. Kunt u aangeven of de intentieverklaringen zijn getekend met alle betrokken huisartsen? 

 

2. Kunt u aangeven of de intentieverklaringen zijn getekend met alle andere betrokken partijen, 

waaronder het ‘Dijklander Ziekenhuis’ en de apotheker? 

 

3. Kunt u schetsen wat de aanpak en het tijdspad is geweest om hiertoe wel/niet te komen? 


